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DEN NORSKE KIRKE 
 Høyland menighetsråd 
 
 

 
 

 
 
Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Ragna Skårland 411 19/01060-35    

 
 

 
 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
 
 
  
 
         
 
 
Saksorientering 
Godkjenning 
 
 
Forslag til vedtak 
Innkalling og saksliste godkjent 
 
 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 
           Høyland menighetsråd 19.10.2023 
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DEN NORSKE KIRKE 
 Høyland menighetsråd 
 
 

 
 

 
 
Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Ragna Skårland 411 19/01070-33    

 
 

 
 
 
Godkjenning av møteprotokoll 21.9.23 
 
 
 
  
 
         
 
 
Saksorientering 
Godkjenning 
 
 
Forslag til vedtak 
Møteprotokoll 21.9.23 godkjent 
 
 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 
           Høyland menighetsråd 19.10.2023 
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Møteprotokoll møte i  

Høyland menighetsråd 
21.9.23 

 
 
Til stede:  Hallgeir Hoff, Yngvild Breiland, Hilde Kjosavik, Gunnar Nes, sokneprest Synøve 

Roalkvam, Ingunn Anda Haug (1. vara), daglig leder Ragna Skårland 
 
 
Forfall:  Asle Østbø, Kjartan Djønne 
 
Sendes til orientering: Alle vararepr. Kirkeverge, Prost, Stab 
 
 
  
SAKSLISTE:  
 
Sak 60/2023 Godkjenning av innkalling / saksliste  
    

Vedtak: innkalling godkjennes. Oppsummering og hva overlevere til 
påtroppende råd gjøres under sak 65.  

 
 
Sak   61/2023 Godkjenning av møteprotokoll 29.8.23 
   Vedlagt 
 
   Vedtak: møteprotokoll 29.8.23 godkjennes 
 
 
Sak 62/2023 Kirkevalg 2023 – valgstyrets protokoll 
 

Det ville vært bra om valgstyret på forhånd var orientert om hvordan særskilte 
stemmer skulle behandles. 
 
Opptelling på valgdagen, etter at valglokalet er stengt, er ikke nødvendig. 
Dette kan vente til dagen etter.  
 
Vedtak: 
«Valgstyrets protokoll del 1» og «Rapport fra valgmodulen ved 
menighetsrådsvalget» og de nødvendige skjema som dokumenterer særskilte 
mottatte stemmegivninger utgjør valgstyrets protokoll for kirkevalget 2023 i 
Høyland sokn godkjennes. 

 
 
Sak 63/2023 Status kirketjenerstillinger 
 

Patrik Kristoffersen har takket ja til stillingen. Han begynner 1. oktober.  
Utvidet søknadsfrist for kirketjener på Sviland til 5. oktober.  
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   Vedtak: 

Status kirketjenerstillinger tas til orientering. Administrasjonen får fullmakt 
til å følge opp og innstille ved kirketjenerstillingen på Sviland.  
 

Sak   64/2023 Evaluering av Follow Me – ungdomslederoppfølging. 
 

Menighetsrådet ser at Follow Me er en god oppfølging av ungdomsledere, da 
først og fremst hos de menighetene som har et etablert ungdomsarbeid med  
ungdomsledere.  
 
Erfaringen har vært at de som er ungdomsledere hos oss lokalt ikke har hatt 
interesse for å delta på Follow Me. Som følge av det ønsker menighetsrådet at 
vi heller bruker ressurser inn i lokal lederoppfølging. Når dette er etablert, og 
gjerne også underveis, er det et mål at våre ungdomsledere deltar inn i Follow 
Me. Med dette som bakgrunn ønsker menighetsrådet at ressursbruken lokalt 
reduseres inn mot Follow Me.  
 
Vedtak:   
Menighetsrådet ønsker å fortsette med den avtalte økonomiske forpliktelsen 
i Follow Me med årlig kontingent og offer på gudstjenestene med 
konfirmantpresentasjon. Samtidig reduseres ansatteressurser inn i Follow 
Me for å gi kapasitet for lokal lederoppfølging.  
 

Sak  65/2023 Evaluering av handlingsplan 
 
Gjennomgang av handlingsplan og underpunktene. Hva er gjennomført og hva 
er ugjort? Handlingsplanen har vært et godt styringsdokument for 
menighetsrådet. Påtroppende råd vil få anbefalt å arbeide med handlingsplan. 
Ingunn A. Haug tar hovedansvar for å presentere handlingsplanen for nytt råd.  
 
Overføringsmøte er torsdag 19. oktober. Vi møtes på Delta og har denne 
tidsplanen: 
 
1900 – 1930: Avtroppende råd samles  
1930 – 2030: Felles møte avtroppende- og påtroppende råd. Mat og 
erfaringsoverføring 
2030 – 2100: konstituering av nytt råd 

 
Vedtak:  
Felles møte mellom avtroppende og påtroppende råd blir 19. oktober på 
Delta. Det blir erfaringsoverføring fra avtroppende råd med hovedvekt på 
handlingsplanen og arbeidet med denne. Ingunn A. Haug tar hovedansvar 
for presentasjonen av handlingsplanen. 
 

 
Sak  66/2023 Utvalgsstrukturen i soknet – evalueringer og tilbakemeldinger 
 

Utvalgene i soknet ble i forkant av møtet bedt om å komme med evaluering av 
arbeidet i sitt utvalg. 
 
Utvalg for kirkeliv: Har i denne perioden arbeidet mye med etablering av 
deltagudstjenester. Mandatet for gruppen oppleves uklart og vidt og 
utvalgsmedlemmene er usikre på om det er behov for et tilsvarende utvalg 
videre. Dersom påtroppende menighetsråd velger å videreføre utvalget er det 
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nok likevel mange områder utvalget kunne jobber videre med. Bl.a er det 
fortsatt en lang vei å gå når det gjelder å rekruttere barnefamilier og unge inn i 
gudstjenesten. Større fokus på konserter, kulturelle arrangement og alternative 
gudstjenester i Høyland kirke kunne det sikkert også vært arbeidet med i 
inneværende periode, men ettersom kapasiteten er begrenset må man ta valg 
for hva man skal fokusere på.   
 
Utvalg for barn og unge: Dette utvalget har gått fra å være et  
trosopplæringsutvalg til et barne- og ungdomsutvalg. Opplevelsen fra arbeidet 
i utvalget blant medlemmene, frivillige og ansatte med ansvar for ulikt arbeid, 
er positivt. Det har vært en gruppe som har kunnet tenke kreativt rundt nytt 
arbeid fordi trosopplæring ikke har vært hovedmandat, men barne- og 
ungdomsarbeid i sin helhet. Utvalgsmedlemmer har opplevd det som viktig og 
bra å ha utvalget og medlemmer der som sparringspartnere. Det har imidlertid 
vært litt ustabilt blant medlemmene både som følge av Covid og 
ansattsituasjon.  
 
Utvalg for administrasjon: stort og vidt mandat også i denne gruppen. Det har 
ikke lyktes å få en fast møtefrekvens, noe på grunn av Covid og noe som følge 
av at det ikke har vært en utvalgsleder. Daglig leder har hatt et hovedansvar 
for å kalle inn til møter. Erfaringen er at mindre utvalg innenfor bygg, 
økonomi og informasjon vil ivareta arbeidet innenfor disse områdene bedre. 
Arbeidet med å få på plass Delta har tatt mye tid i denne perioden og 
erfaringen med egne grupper som arbeidet med dette var positivt. Det gjelder 
også undergruppen som arbeider med ny kirke på Austrått. Daglig leder ser 
behovet for et driftsstyre for menighetshuset og Delta og vil anbefale dette for 
påtroppende menighetsråd. 
 
Gudstjenesteutvalget for Sviland har fungert godt denne perioden. 
 
I flere av utvalgene har det opplevdes at det har vært uavklarte roller. I utvalg 
for kirkeliv og barne- og ungdom var det representantene fra menighetsrådet 
som ble ledere i utvalgene, mandatene var ikke tydelig på hvem som skulle 
inneha ledervervet. Det er også erfart at de å sette møtedatoer for et helt år 
gjør det enklere å møtes. Innkalling til møter på kort varsel har vært vanskelig 
å få til.  
 
Et annet spørsmål er om man istedenfor faste utvalg heller ha flere ad-hoc 
utvalg?  
 
 
Vedtak: 
 
Oppsummering av erfaringene fra utvalgsarbeid overleveres påtroppende 
menighetsråd.  
 
 

Sak  67/2023 Status bygg i soknet 
 
Status tilbygg Høyland kirke. Saken behandles i Kirkerådet fredag 22. 
september. Forslag til vedtak der er å støtte Stavanger biskop sitt avslag til 
tilkoblet tilbygg. Menighetsrådsleder Hallgeir Hoff har bedt Kirkevergen ha 
klar søknad til Rogaland fylkeskommune om separat tilbygg dersom 
Kirkerådets forslag til vedtak blir endelig vedtak.  
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Status vedlikehold Høyland menighetshus, maling av deler av menighetshuset 
gjøres per dags dato. Noe utsettes til 2024 for å fordele kostnadene to 
regnskapsår. Ekstra varmepumpe i menighetssalen installeres også nå i 
september. 
 
Status varmepumpe Sviland kyrkje og søknad om fjerning av rørovner og 
stoler: svar på søknaden er ikke mottatt fra biskopen per 21.9. 
 
Vedtak: statusoppdatering tatt til orientering. 
 
 

 
Sak  68/2023 Orienteringssaker: 
 

- Orientering fra Fellesrådet  
- I samme båt – en jubileumsstafett 
- Status trosopplæringsarbeidet 
- Status personal 

 
 
Eventuelt  
 
 
 
 

Høyland, 21. september 2023 
 
Hallgeir Hoff     Ragna Skårland  
Leder      Daglig leder 
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DEN NORSKE KIRKE 
 Høyland menighetsråd 
 
 

 
 

 
 
Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Ragna Skårland 710 23/00505-3    

 
 

 
 
 
Status bygg i soknet 
 
 
 
  
 
         
 
 
Saksorientering 
 
Oppsummering av status for saker innen bygg som menighetsrådet har hatt til behandling i 
sin periode.  
 
Klagen fra Sandnes kirkelige fellesråd om tilkoblet tilbygg ble behandlet av Kirkerådet 
22.9.23. Protokoll fra møtet følger denne saken. Klagen ble ikke innvilget. Fellesrådets 
arbeidsutvalg skal i møte 16. oktober drøfte fellesrådets søknad til Fylkeskommunen. 
Nåværende fellesråd har siste møte 25. oktober. 
 
Vi har fått innvilget søknad om fjerning av rørovner og benkerekker i Sviland kyrkje, svar på 
søknad følger denne saken.  
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Status bygg tatt til orientering. 
 
 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 
           Høyland menighetsråd 19.10.2023 
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DEN NORSKE KIRKE 
 

Stavanger biskop 
 
 

Postadresse: E-post: stavanger.bdr@kirken.no Telefon: +47 51846270 Saksbehandler 
Lagårdsveien 44 Web:    Telefaks:    Turid Tjessem 
4010 STAVANGER Org.nr.:818 066 872     
 

  
 
Sandnes kirkelige fellesråd 
Lundegeilen 16 
4323 SANDNES 
 
 

 

 
   

 
Dato: 28.09.2023 Vår ref: 23/01160-3    Deres ref:    
 

Svar på søknad om fjerning av rørovner og benkerekker i      
Sviland kyrkje 

Vi viser til søknad fra Sandnes kirkelige fellesråd fra 23.02.2023, om godkjenning av fjerning 
av rørovner og benkerekker i Sviland kyrkje.  
 
I lov av 7.juni 1996 nr. 31 om Den norske kirke, § 18, fjerde ledd andre punktum,  
heter det at:  
 

Anskaffelse og avhendelse av kirkens inventar og utstyr  
skal godkjennes av biskopen.  

 
Sviland kyrkje har vernestatus ikke vernet.  
 
Bakgrunn  
I januar 2023 fikk Sviland kyrkje installert varmepumpe og de ønsker nå å få fjernet 
rørovnene. Rørovnen begrenser gulvplass, som kan brukes. Sviland kyrkje har i dag 
benkerekker og de ønsker å få enkeltvis stoler, som kan hektes sammen og som kan 
stables, og dermed gi økt gulvplass ved behov. 
 
Vurdering  
Kirkerommet vil åpenbart få utvidete bruksmuligheter når stolene kan plasseres i ulike 
oppstillinger eller fjernes helt eller delvis i forbindelse med f.eks. kulturarrangementer. 
Nåværende rørovner «låser» derimot møbleringen til en tradisjonell oppstilling i rader.  
For kirkerommets funksjonalitet er de omsøkte endringene positive. 
 
Ifølge søknaden har det blitt montert en varmepumpe i kirken i januar 2023, installasjon av 
varmepumpe har ikke blitt godkjent av biskopen. Vi ber om søknad på installasjonen.  
 
Stavanger biskop godkjenner fjerning av rørovner og benkerekker i Sviland kyrkje. 
 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
 
Jorunn Kraft Vistnes  
stiftsdirektør Turid Tjessem 
  saksbehandler 
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  2 av 2 
   
 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur. 
 
 
  
  
 
 
Kopi til: 
Høyland menighetsråd, Ragna Skårland Kyrkjevegen 345 4325 Sandnes 
 
 
Mottakere: 
Sandnes kirkelige fellesråd            Lundegeilen 16 4323 SANDNES 
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DEN NORSKE KIRKE 
 Høyland menighetsråd 
 
 

 
 

 
 
Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Ragna Skårland 411 19/01076-36    

 
 

 
 
 
Orienteringssaker 19.10 
 
 
 
  
 
         
 
 
Saksorientering 

• Orientering fra fellesrådet 
• Orientering status justering av soknegrenser nord for gamle Ålgårdsvei 
• Orientering personal 

o Kirketjenerstilling Sviland 
o Trosopplærerstilling 

 
 
Forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 
           Høyland menighetsråd 19.10.2023 
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